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Danuta Nowakowska (Stowarzyszenie Metropolia Poznań): 

– Węzeł przesiadkowy w Wągrowcu to nowoczesna duma Wielkopolski.  

Czy mógłby Pan powiedzieć jakie są Państwa doświadczenia jeśli chodzi  

o tę dużą i ważną inwestycję dla całej Wielkopolski? 

Krzysztof Tchórzewski  (Urząd Miejski w Wągrowcu): 

– Bardzo ważnym krokiem był sam początek tej inwestycji a mianowicie 

współpraca z Polskimi Liniami Kolejowymi, które realizowały inwestycje  

w zakresie modernizacji linii kolejowej nr 356 oraz w zakresie przebudowy 

peronów na stacji Wągrowiec. Tutaj były działania samego miasta Wągrowca 

w zakresie przygotowania tej inwestycji. Impulsem do przystąpienia do 

działań miasta Wągrowca było oczywiście podjęcie przez Zarząd 

Województwa i Polskie Linie Kolejowe zadania związanego z modernizacją 

linii 356 z Poznania do Wągrowca. Równolegle miasto Wągrowiec przystąpiło  

do przygotowań i zaczęliśmy od konkursu architektonicznego, który został 

przeprowadzony przez Stowarzyszenie Architektów Polskich w Poznaniu,  

gdzie spośród 20 prac miasto wybrało koncepcję przestrzenną rewitalizacji 

dworca oraz terenów położonych wokół dworca. Po wybraniu koncepcji 

oczywiście przystąpiliśmy do opracowania projektu. Koncepcja dała szerokie 

spektrum na spojrzenie na zdegradowane tereny, pozwoliła w sposób 

szerszy w kontekście miasta ten problem ująć i pozwoliło to na przystąpienie 

do realizacji inwestycji. No cóż, najważniejsze były założenia tego projektu, 

mianowicie głównym celem było oczywiście zrewitalizowanie terenów 

zdegradowanych dworca kolejowego. To było pierwsze założenie. Drugie 

założenie to utworzenie zintegrowanego centrum komunikacyjnego, czyli 

postawiliśmy na to, że dworzec będzie integrował wszystkie komponenty 

ruchu drogowego, czyli ruch kolejowy, ruch pasażerski w zakresie 

komunikacji autobusowej, dojazd prywatny,  czyli parkingi buforowe. Zostały 

zaprojektowane parkingi rowerowe i parkingi „kiss and ride” oraz komunikacja 

miejska. Ten dworzec integruje wszystkie potoki ruchu pasażerskiego  

w Wągrowcu.  

Danuta Nowakowska:  

– Dziękuję bardzo i gratuluję sukcesu.  

 


